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Целью данной статьи является исследование института примирения сторон в исполни-
тельном производстве. Проводится анализ влияния примирительных процедур на повышение 
эффективности функционирования системы принудительного исполнения юрисдикцион-
ных актов. В частности, анализируется нормативная основа реализации права должника и 
взыскателя на примирение (заключение мирового соглашения, соглашения о примирении). 
Отдельное внимание автором уделяется такому виду примирительных процедур, применение 
которого в исполнительном производстве представляется наиболее целесообразным, как про-
цедура медиации. 
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The purpose of this article is to study the institution of reconciliation of the parties in enforcement 

proceedings. The analysis of the influence of conciliation procedures on improving the efficiency of the system 
of enforcement of jurisdictional acts is carried out. In particular, the normative basis for the implementation 
of the debtor and the recoverer’s right to reconciliation (conclusion of a settlement agreement, reconciliation 
agreement) is analyzed. Special attention is paid by the author to this type of conciliation procedures, the use 
of which in enforcement proceedings seems to be the most appropriate, as a mediation procedure. 
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